
Protokół Nr 1

Z posiedzenia Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy odbytej w  dniu 20 grudnia 2010r. 

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Klusek Ryszard - przewodniczący

2. Gryglas Agnieszka - członek

3. Kostrzewa Piotr - członek

4. Sowińska Elżbieta - członek

5. Wilkowska Maria Wanda -  członek

6. Załęski Aleksander - członek

W posiedzeniu uczestniczyli p. W ójt i p. skarbnik.

p. Klusek Ryszard powitał zebranych, dokonał otwarcia posiedzenia komisji i przedstawił porządek 

obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 11/5/2010 z dnia 9.12.2010r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr XVI/245/2010 z dnia 7 .06.2010r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie w  Banku Gospodarstwa Krajowego na 

realizację zadania „Rozbudowa infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 

2000 w Gminie Dąbrówka ( etap I -  Józefów-Cisie-Trojany)"

2. Omówienie projektu uchwały nr XLI1/256/2010 z dnia 16 lipca 2010 roku w  sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki w  WFOŚiGW w Warszawie

3. Omówienie projekty uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI1/257/2010 z dnia 16 lipca 2010 

roku w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie krótkoterminowej pożyczki Gminnemu Centrum 

Kultury w Dąbrówce

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie długoterminowej pożyczki 

Centrum Kultury w  Dąbrówce

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010r.

6.Omówienie projektu uchwały w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2011 -2016 .

7. Omówienie projektu uchwały w  sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2011.

8. Omówienie projektu uchwały w  sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Gminy, przewodniczących 

rad sołeckich oraz ryczałtu dla Przewodniczącego Rady Gminy i Wiceprzewodniczącewgo

Przebieg obrad

Ad.l

Pani Skarbnik powiedziała, że podjęcie przedmiotowej uchwały podyktowane jest tym, że na rok 

2010 zaplanowana była do wykorzystania pożyczka w kwocie 918,392 zł, z czego wykorzystano



kwotę 642.112,00 zł a różnicę w  kwocie 276.280 zł proponuje się przenieść do wykonania w roku 

2011r.

Przewodniczący komisji zapytał, czy członkowie wnoszą uwagi do zaproponowanych zmian.

Z uwagi na brak innych propozycji podał pod głosowanie projekt w /w  uchwały który został przyjęty 

jednogłośnie.

Ad.2 Omawiając projekt powyższej uchwały p. skarbnik poinformowała w  bieżącym roku zaciągnięta 

została pożyczka na rozbudowę infrastruktury wodociągowej w  kwocie 244.905 zł a wykorzystana 

została kwota 352.043 zł. Stąd też proponuje się dokonać zmniejszenia kwoty pożyczki o kwotę 

73.675 zł która zostanie ujęta w  przychodach budżetu na rok 2011.

Członkowie komisji nie wnosili żadnych uwag względem zaproponowanych zmian . W głosowaniu 

projekt został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3 Pani Skarbnik wyjaśniła, że w  bieżącym roku gmina wyraziła zgodę na zaciągniecie 

krótkoterminowej pożyczki GCK w kwocie 408.650,00 zł. Spłaconych zostało 213.408,00 zł. Pozostała 

kwota tj. 195.242,00 zostanie prawdopodobnie zwrócona w roku następnym, dlatego też pozostała 

część pożyczki zyska status długoterminowej i niezbędne jest podjęcie nowej uchwały. Członkowie 

komisji opowiedzieli się jednogłośnie za podjęciem przedmiotowej uchwały

Ad.4 Podjęcie tej jest skutkiem podjęcia uchwały w /w .

Kwota 195.242,00 stanowi niezrefundowaną część pożyczki po zrealizowaniu inwestycji „Budowa 

świetlicy wiejskiej w Trojanach" prawdopodobnie zostanie zwrócona w miesiącu styczniu 2011r. 

powiedziała p. skarbnik.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.

Ad.5 Zmiany do uchwały budżetowej zostały omówione przez p. Skarbnik 

W uchwale budżetowej proponuje się dokonań następujące zmiany 

Zmniejszy c dochody o następujące pozycje:

1. 918.391,00 zł -  środki unijne pozyskane w ramach PROW na budowę wodociągów I etap 

Józefów-Cisie- Trojany nie wykorzystane w bieżącym roku

2. 3.175.199,00 zł -  środki unijne pozyskane w ramach PRO na hale sportową które również nie 

zostały wykorzystane

Zmniejszyć wydatki o następujące pozycje:

1. 454.866 zł z planu wydatków inwestycyjnych budowy wodociągów Józefów-Cisie-Trojany tj. 

wartość robót nie zrealizowana w  bieżącym roku z uwagi na trudne warunki w  terenie 

związane z wysokim poziomem wód gruntowych

2. 4.170.199,00 zaplanowany wydatków inwestycyjnych zadania budowa hali sportowej w 

Dąbrówce w związku z przedłużającą się procedurą przetargową zakres robót zaplanowany 

na wykonania w tym roku nie został wykonany.



Ponadto w ramach przeniesienia wydatków proponuje się wydzielić kwotę 1.500,00 zł z 

przeznaczeniem dla Komendy Policji dla policjantów za realizacje zadań z zakresu służby 

prewencyjnej na terenie naszej gminy.

Ad. 6 Projekt uchwał y w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 -  2016 został 

omówiony przez p. skarbnik. Do przedstawionego projektu uchwały członkowie komisji nie 

wnosili uwag.

Do pkt. 7 Budżet wraz z autopoprawką i propozycjami zgłoszonymi przez komisje rady gminy 

został omówiony przez Wójta.

Pan Załęski zapyał, czy w budżecie nie powinno zostać zapisane remont strażnicy czy też w 

świetlicy w Kuligowie.

Pan W ójt wyjaśnił, że podanie zostało przekazane do p. Zalińskiego aby rozeznał się w sprawie 

możliwości pozyskania dotacji. Jeżeli będzie taka możliwość zadanie to zostanie wprowadzone do 

projektu budżetu.

Pan skarbnik zapytała jaki ma być ostateczny zapis dotyczący funduszu sołeckiego w Kuligowie. 

Pan Załęski prosił o pozostawienie w formie pierwotnej.

p. Klusek Ryszard zapytał czy w przyszłym roku przystąpimy do zmiany plan zagospodarowania 

przestrzennego.

Pan W ójt powiedział, że uzależnione jest to od ustawy o gospodarce gruntami która ma zostać 

już wkrótce podpisana.

p. Sowińska -  zaproponowałaby w przyszłym roku wykonać renowacje nagrobków mających 

znaczenie historyczne znajdujących się na miejscowym cmentarzu.

Pan W ójt odpowiedział, że są takie zamierzenia. Będziemy musieli to  wcześniej uzgodnić z 

Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków.

Projekt budżetu z uwzględniony mi propozycjami komisji został poddany pod głosowanie i 

przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 8 Członkowie komisji zawnioskowali jednogłośnie aby nie podejmować uchwały w 

sprawie ustalenia diet dla radnych. Przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady.

Na tym protokół zakończono-


